

# 2017全港女子鳳凰杯龍舟聯賽

一群龍舟愛好者，組織全港女子鳳凰杯龍舟聯賽，藉此推動香港龍舟運動的發展。

2017年聯賽要點如下：(暫定)

## 1. 運動員

- a) 所有划手必須為女性。
- b) 除賽會有規定外，鼓手及舵手沒有年齡或性別限制  
(註：如選擇龍舟總會在沙田舉辦的香港錦標賽作為聯賽一站，鼓手及舵手必須為女性。)

## 2. 比賽

- a) 下列三項為每隊必須參加：

	日期	地點	賽事
1	2017年6月11日	長洲	香港龍舟超級聯賽
2	2017年7月9日	將軍澳	將軍澳龍舟邀請賽
3	在領隊會議中確定	在領隊會議中確定	在領隊會議中確定

- b) 每次比賽，各隊自行報名參賽，並按賽會規則完成比賽。

## 3. 計分

- a) 每次比賽，勝出第一名30分、第二名29分，如此類推。
- b) 三場比賽後，每隊總分以最高分數計算。
- c) 以總分決定聯賽名次。相同分數以最後一場對賽成績計算。
- d) 所有參賽隊伍均可獲獎盃乙個及獎牌15個，名次將於領隊會議後安排

## 4. 參加辦法

- a) 有興趣參加以上聯賽隊伍，請以whatsapp或電話聯絡：  
**60319554 (Rocky)**
- b) 每隊需在**2017年5月1日前繳交\$500**，作為製造聯賽獎盃或其他支出。有關費用將交由專人保管。

## 2017 Hong Kong Women Phoenix Cup Dragon Boat League

The Hong Kong Women DB League is a series of DB events organized by a group of DB lovers over the racing season at designated venues throughout the territory. Each event has a regatta format to determine overall placings at the event. Races are in **small boats**.

### 2017 League arrangement (Tentative) :

#### 1. Crew member

- a) All paddlers must be female.
- b) Unless specified by the event organizer, there is no gender limitation for the drummer and steersman  
(Note: if we choose the Sha Tin event, which is organized by the HKCDBA, both the drummer and the steersman must be female)

#### 2. Race events

- a) All crews joining the League will race in the women category of the following events:

	<b>Date</b>	<b>Venue</b>	<b>Event</b>
1	11 Jun 2017	Cheung Chau	DB Premier League
2	09 Jul 2017	Tseung Kwan O	TKO DB race
3	To be confirm on Leader meeting	To be confirm on Leader meeting	To be confirm on Leader meeting

- b) Each crew will enroll to the above events as per organizers' requirement.

#### 3. Points

- a) 30 points are awarded to the first placed crew at each event, 29 for second, and so on.
- b) A crew's placing at the end of the year is decided on the sum of the crew's best three points results scored over the season.
- c) When there is a draw between teams, their placings are determined by the result of the last event.
- d) All participating teams will be awarded a cup; and 15 medals will be awarded to the top three teams.

#### 4. Enrollment

- a) Interested crews can contact or whatsapp the following:  
**60319554(Rocky)**
- b) **Enrollment fee is \$500 per crew, to be paid on or before 1May2017.** The fee will be kept by designated personnel and will used for making the trophies and medals.